

Resolved, That it is the opinion of this Committee, that according to the Proclamation of His Honour the President and Administrator of the Government of this Province, bearing date the ninth day of February last, the representation of this Province is not as yet complete, inasmuch as the day fixed by the said Proclamation as the Return day of the Writ of Election for the County of *Gaspé*, is not yet arrived.

Resolved, That it is the opinion of this Committee, that the Writ of Election for the County of *Gaspé*, being dated the twenty-second day of February last, and returnable on the eleventh of the month of April instant, is contrary to the said Proclamation, and to the Provincial Act of the forty-second year of the reign of His Majesty *George* the Third, Chapter Third.

Resolved, That it is the opinion of this Committee, that according to the enactments of the Act of the Parliament of *Great Britain*, of the thirty-first year of His Majesty *George* the Third, Chapter Thirty-first, intituled, "An Act to repeal certain parts of an Act passed in the fourteenth year of His Majesty's reign, intituled, "An Act for making more effectual provision for the Government of the Province of *Quebec*, in *North America*," and to make further provision for the Government of the said Province," this House is incompetent, and cannot proceed to the dispatch of business.

On motion of Mr. *Blanchet*, seconded by Mr. *Vallières*,

Ordered, That the question of concurrence be now separately put on the said Resolutions.

And the said Resolutions being again severally read, and the question of concurrence separately put thereon, they were unanimously agreed to by the House.

Resolved, That this House doth concur with the Committee, in the said Resolutions.

On motion of Mr. *Blanchet*, seconded by Mr. *Desaulles*,

Resolved, That the said Resolutions be humbly communicated to His Excellency the Administrator of the Government, by this House.

Ordered, That Mr. *Blanchet*, Mr. *Vallières*, Mr. *Davidson*, and Mr. *Neilson*, do wait upon His Excellency the Administrator, to know when His Excellency will be pleased to receive this House with their Resolutions.

On motion of Mr. *Blanchet*, seconded by Mr. *Bellet*,

Ordered, That one hundred copies of the proceedings of this House, be printed, under the direction of Mr. Speaker, in the English and French Languages, for the use of the Members of this House.

Then, on motion of Mr. *Blanchet*, seconded by Mr. *Vallières*,

The House adjourned 'till Saturday next.

Saturday, 15th April, 1820.

ON motion of Mr. *Blanchet*, seconded by Mr. *Robitaille*,
The House adjourned 'till Tuesday next.

Tuesday, 18th April, 1820.

MR. *Blanchet*, accompanied by the other Messengers, reported, that in obedience to the orders of the House, they had waited upon His Excellency the Administrator of the Government, to know His Excellency's pleasure, when he would receive this House with their Resolutions of Thursday last, and that His Excellency had been pleased to appoint Thursday next, at one o'clock in the afternoon, to receive this House at the Castle of *Saint Lewis*.

Then, on motion of Mr. *Blanchet*, seconded by Mr. *Robitaille*,

The House adjourned 'till Thursday next, at noon.

Résolu, Que c'est l'opinion de ce Comité, que suivant la Proclamation de Son Honneur le Président et Administrateur du Gouvernement de cette Province, en date du neuf de Février dernier, la représentation de cette Province n'est pas encore complète, en autant que le jour fixé par ladite Proclamation pour le jour du Retour du *Writ* d'Election pour le Comté de *Gaspé* n'est pas arrivé.

Résolu, Que c'est l'opinion de ce Comité, que le *Writ* d'Election pour le Comté de *Gaspé* étant daté du vingt-deuxième Février dernier, et retournable le onze du mois d'Avril courant, est contraire à ladite Proclamation et au Statut Provincial de la Quarante-deuxième année du règne de Sa Majesté *George* Trois, Chapitre Trois.

Résolu, Que c'est l'opinion de ce Comité, que d'après les dispositions du Statut du Parlement de la *Grande-Bretagne* de la Trente-et-unième de Sa Majesté *George* Trois, Chapitre Trente-et-un, intitulé, "Acte qui rappelle certaines parties d'un Acte passé dans la quatorzième année du règne de Sa Majesté, intitulé, "Acte qui pourvoit plus efficacement pour le Gouvernement de la Province de *Québec*, dans l'*Amérique* "Septentrionale," et qui pourvoit plus amplement pour le Gouvernement de ladite Province," cette Chambre est incompétente et ne peut procéder à la Dépêche des Affaires.

Sur Motion de Mr. *Blanchet*, secondé par Mr. *Vallières*,

Ordonné, Que la question de concurrence soit maintenant séparément mise sur lesdites Résolutions.

Et lesdites Résolutions étant séparément lues de nouveau, et la question de concurrence étant séparément mise sur icelles, elles ont été unanimement accordées par la Chambre.

Résolu, Que cette Chambre concourt avec le Comité dans lesdites Résolutions.

Sur Motion de Mr. *Blanchet*, secondé par Mr. *Desaulles*,

Résolu, Que lesdites Résolutions soient humblement communiquées à Son Excellence l'Administrateur du Gouvernement, par cette Chambre.

Ordonné, Que Mr. *Blanchet*, Mr. *Vallières*, Mr. *Davidson* et Mr. *Neilson* se rendent auprès de Son Excellence l'Administrateur, pour savoir de Son Excellence quand il lui plaira recevoir cette Chambre avec son Adresse.

Sur Motion de Mr. *Blanchet*, secondé par Mr. *Bellet*,

Ordonné, Que cent copies des procédés de cette Chambre soient imprimées sous la direction de Mr. l'Orateur dans les Langues Angloise et Française pour l'usage des Membres de cette Chambre.

Alors, sur motion de Mr. *Blanchet*, secondé par Mr. *Vallières*,

La Chambre s'est ajournée à Samedi prochain.

Samedi, 15^e. Avril, 1820.

SUR Motion de Mr. *Blanchet*, secondé par Mr. *Robitaille*,
La Chambre s'est ajournée à Mardi prochain.

Mardi, 18^e. Avril, 1820.

MR. *Blanchet*, accompagné des autres Messagers, a fait rapport, qu'en obéissance aux ordres de la Chambre, ils s'étoient rendus auprès de Son Excellence l'Administrateur du Gouvernement, pour savoir de Son Excellence quand il lui plairoit recevoir cette Chambre avec ses Résolutions de Jeudi dernier, et qu'il avoit plû à Son Excellence de fixer Jeudi prochain à une heure de l'après-midi, pour recevoir cette Chambre au Château *Saint Louis*.

Alors, sur motion de Mr. *Blanchet*, secondé par Mr. *Robitaille*,

La Chambre s'est ajournée à Jeudi prochain à midi.